
Zápisnica 

napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

konané dňa 17. 8. 2017 

 

Prítomní: 

MVDr. Július B A L O G, MUDr. Radovan B A N Í K, Mgr. Martina BRISUDOVÁ, Mgr. 

Pavel J Á N O Š Í K, Daniel K A M A S, Ján K U L I C H. Zdeněk PITLIAK,  Zdenko  

R A Č K O, Peter S I T O R,  Bc. Ján S K Ý P A L A, Bc. Martina TÓČIKOVÁ 

 
Ospravedlnená:                        Mgr. Lenka  S O J K O V Á 

 

Primátor:                            Pavel GAVALEC 

Prednosta:                          Ing. Pavel OLŠIAK -ospravedlnený 

Hlavný kontrolór:               Ing. Tomáš ŠKRABÁK 

Zapisovateľka:                    Marta KUPČEKOVÁ 

 

Rokovanie mestského zastupiteľstva zahájil a viedol primátor mesta  p. Pavel Gavalec, 

ktorý privítal všetkých prítomných. Konštatoval, že na zasadnutí je prítomných 11 poslancov 

/p. Kamas prišiel neskôr/ a preto je uznášaniaschopné. 

 

Kto je za to, aby  overovateľmi zápisnice boli:  1. Mgr. Martina BRISUDOVÁ 

                                                                           2.           Ján KULICH 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli Mgr. Brisudová a p. Kulich?    

11 za                                                  - proti                                    - sa zdržali hlasovania 

                                                                                         Mgr. Sojková, Kamas neprítomní                                                                                                                                           

                                                                                                      

Návrhová komisia: 

1. Bc. Ján SKÝPALA 

2.       Zdeněk PITLIAK 

3.       Zdenko RAČKO 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení? 

11  za                                         - proti                                   - sa zdržal hlasovania 

                                                                                        Mgr. Sojková, Kamas neprítomní       

PROGRAM: 

1. Revitalizácia odborných učební na Základnej škole, Slobody 2, Poltár 

 

Hlasovanie: 

 11  za                                         - proti                                   - sa zdržal hlasovania 

                                                                                        Mgr. Sojková, Kamas neprítomní       

 

primátor 

-pri prepočtoch a definitíve bolo tak, že mali schválených 8.857,72 €, teraz treba 9.143,48 €.                    

Ministerstvo pôdohospodárstva navrhuje, aby sme  schválili do výšky 10.000 €, nakoľko ešte 

stále môže dôjsť k úpravám. 

 

Mgr. Brisudová 

-na základe čoho sme dospeli k tomu, že potrebujeme navýšiť prostriedky pre túto školu? 
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-chcela vedieť, či ten istý problém nebude mať ZŠ, Školská. Jej sme schválili fixnú sumu, 

nebola zaokrúhlená nahor. Tam bolo 5.524, 54 €. 

Na základe čoho došlo k navýšeniu, kde nastal problém? 

 

primátor 

-nastal problém pri sčítaní. Zostal rozdiel okolo 400 €. ZŠ, Školská zatiaľ nepotrebuje. 

 

Mgr. Slavkovský 

-má informáciu od človeka, ktorý spracúval projekt. Na začiatku vyberali určité učebné 

pomôcky, stavebné úpravy v rámci tohto projektu. Nastala zmena v tom, čo navrhli oni 

a badžet, čo sa týka pomôcok.  

Možno sme navrhli nejaké učebné pomôcky, ktoré sme našli na internete. Potom prišli 

z ministerstva badžety, to čo je nutné použiť do ich projektu v rámci vybavenia učební. 

 

primátor 

-spracovateľ odporučil do výšky 10.000 €, ak by sa stala nejaká chyba. Dali nám na to 10 dní. 

Vždy to bude 5 %. 

 

Mgr. Brisudová 

-práveže je napísané, že sa budú financovať aj neoprávnené výdavky 

 

Mgr. Slavkovský 

-ak sa berie do úvahy spracovaný rozpočet, tam nie sú neoprávnené výdavky 

 

primátor 

-ak by také boli, znovu sa musíme zísť a schváliť 

 

MVDr. Balog 

-neoprávnené by boli iba tie, ktoré by sme chceli nad rámec 

 

MUDr. Baník 

-hovoríme o 10.000 € o oprávnených položkách a o zabezpečení financií prípadných 

neoprávnených výdavkov. Je to samostatná položka, o tej nevieme. 

 

Mgr. Brisudová 

-zaväzujeme sa, že to zaplatíme a nevieme koľko 

 

MUDr. Baník 

-to robíme vždy 

Hlasovanie: 

Kto je za takéto uznesenie, ako máte predložené? 

11 za                                                  - proti                                    - sa zdržali hlasovania 

                                                                                         Mgr. Sojková, Kamas neprítomní                                                                                                                                           
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UZNESENIE č. 65/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

1.                                                                     R U Š Í 

uznesenie MsZ č. 39/2017 zo dňa 22.6.2017 

 

2.                                                                 SCHVAĽUJE 

- predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu „Revitalizácia odborných učební na  

Základnej škole, Slobody 2, Poltár“, realizovaného v rámci výzvy č. IROP-PO2-SC222-2016-

13  

na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na budovanie a zlepšenie 

technického  

vybavenia jazykových učební, školských knižníc, odborných učební rôzneho druhu v 

základných  

školách, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom mesta a platným programom  

hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta;  

- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  

- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške  

rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s  

podmienkami poskytnutia pomoci do výšky 10 000,00 EUR  

- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce;  

 

R ô z n e 

primátor 

-pracuje sa na Tureckom moste v Zelenom. Bol tu vodohospodársky podnik. Pripravujú 

nanovo projekty, odčleňujú vodu. Robí sa revitalizácia sídliska. Okolo bl. „K“ začali 

asfaltovať od včera. Bude sa robiť výberové konanie na chodník po ihrisko. 

Potom pozval poslancov na Gombovecfest 2. 9. 2017. MsZ sa uskutoční 12. 9. a o 16, 00  

v ten istý deň bude udelená Cena mesta. 

Mgr. Jánošík 

-čo sa týka vpustí, mal by tam niekto byť. Niektoré sú prepadnuté pred bl. „K“. Mal dotaz, 

kde sa dáva materiál? 

/prišiel p. Kamas/ 

primátor 

-jedna časť sa dala na správu ciest s tým, že polovicu nám dajú, čo budú drviť cesty, lebo je to 

liaty asfalt a zbytok do bývalých ipeľských tehelní. Tam bola vybetónovaná jedna plocha. 

Keby použil ho Mrva a dal asfalt, tak by sme si urobili lacnejšie cesty. 
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Mgr. Jánošík 

-za školou je ihrisko, je tam dopukaný asfalt 

primátor 

-Strabag s týmto nerobí. Mohol by porobiť Mrva. Musíme si dať naceniť. V tomto roku už 

nemôžeme robiť, lebo 180.000 je hranica. Muselo by ísť do Obchodného vestníka. 

Bc. Skýpala 

-keď je tu stroj, aby to zobral dole a od Mrvu jeden stroj, čo spracuváva. 

MUDr. Baník 

-schvaľovali sme finančnú spoluúčasť na rekonštrukciu šatní. 24. 7. zasadala Vláda SR, 

prostriedky sú zo štátneho rozpočtu uvoľnené. 23. 8. sa koná v Banskej Bystrici porada, ktorej 

sa zúčastní, kde dostanú inštruktáž, ako môžu byť financie čerpané. Do konca sezóny by šatne 

mali byť hotové. Hľadajú dodávateľov s najnižšími cenami, aby sa urobilo, čo najviac. 

V pláne je výmena okien, kúrenia, vonkajšia fasáda, strecha. 13. 9. sa uskutoční majstrovský 

futbalový zápas s mužstvom z najvyššej súťaže MFK Zemplín Michalovce. Mesto Poltár a tiež 

poslancov požiadal o súčinnosť. 

Bc. Tóčiková 

-primátor nechcel na ekonomickej komisii podpísať pre futbalistov financie. V športe sme raz 

hore, zas dole. Potom poďakovala MUDr. Baníkovi a ekonomickej komisii. 

-mala dotaz, či sme nezabudli na petíciu Zelené 

primátor 

-cestári nepotrebujú liaty asfalt 

Bc. Tóčiková 

.nafotila vpusť pred slobodárňou. Tým, že dvíhame kanály, neporiešime nič. Je rozpadnutý 

kónus. Chcela vedieť, či nevymeníme pred asfaltovaním celé kónusy. 

primátor 

-vedúci povedal, že je všetko v poriadku 

Bc. Tóčiková 

-ale ten špic je rozpadnutý 

primátor 

-vedúci ráno príde 
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Bc. Tóčiková 

-je upchatý kanál aj na tržnici 

primátor 

-ako sú dva kanály, tak na najnižšom mieste majú urobiť nový kanál 

MVDr. Balog 

-čí majetok sú kanalizácie? 

primátor 

-vodární 

Mgr. Jánošík 

-keď sa niečo vyskytne, musia to odstrániť, treba to kontrolovať 

primátor 

-my sumu nemôžeme prekročiť, kónusy musíme zakúpiť my 

Bc. Tóčiková 

-keď nemajú objednávku na kónus, tam sa záruka nevzťahuje 

Mgr. Brisudová 

-oprava ciest je téma č. 1 a aby sa to vyriešilo k spokojnosti ľudí. Treba dať dôraz na 

vybudovanie bezbariérového prístupu na chodníky a cesty. Primátor má dostatočné množstvo 

ľudí na oddelení výstavby a tí mali ísť každý deň sa pozrieť na stavbu a informovať ho. Už 

mal o tom dávno vedieť. Sú na to ľudia, ktorí to majú na starosti a berú za to plat.  

-požiadala poslancov, aby sa 12. 9. zúčastnili slávnostného MsZ, kde bude odovzdaná Cena 

mesta a okrem toho aj oslava jubilea najstaršej občianky mesta - 105 rokov. 

-všimla si, že pred ZŠ sa uskutočňujú rekonštrukčné práce aj v budove ZŠ. Chcela vedieť, o čo 

ide. 

Mgr. Slavkovský 

-v interiéri sa robí rekonštrukcia kúrenia z havarijného fondu Ministerstva školstva SR. Bola 

schválená dotácia 104.900 €. Rekonštruujú sa rozvody a robí sa výmena radiátorov v určitej 

časti.  

Časť prízemia a podlažia bude jedna vetva, druhá vetva sa necháva tak, ako je. Jedna časť sa 

vymieňa na komplet. Druhá časť by sa mala rekonštruovať v rámci podaného projektu. 

Parkovisko je záležitosť mesta. 
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primátor 

-škôlka sa robiť nebude, len prepadnutý kanál. Areál škôlky by bol 33.000 €. Na budúci rok  

budeme robiť popred bl. „E“ 20 b. j., Zelené. 

Bc. Tóčiková 

-chcela vedieť, či bolo lepšie zrekonštruovať cestu, ako areál MŠ 

primátor 

-nech je to porobené pred výškovým činžiakom vcelku, aj vstupy aj parkoviská. Pred ZŠ to 

stálo 5.700 €. 

 

    Keďže viac bodov programu nebolo, ani pripomienok, poďakoval primátor mesta 

prítomným za účasť a rokovanie MsZ ukončil.  

 

 

Pavel GAVALEC                                 Ing. Pavel OLŠIAK 

 primátor                                                   prednosta MsÚ 

 

 

 

Mgr. Martina BRISUDOVÁ                          Ján KULICH 

I. overovateľ                                                II. overovateľ 

 

Zapísala: Marta KUPČEKOVÁ, vedúca správneho oddelenia 

 

 

 

 


